

沙田 302 管理有限公司

S.T. 302 Management Limited

地址：新界沙田安景街 19 至 21 號地下

電話：2646 1859 傳真：2637 6131

本公司檔號: ST302/NTT/214/16/DY

致：碧濤花園第一期各業戶

通 告

有關：完成更換停車場閘巴系統工程事宜

茲通知各業戶，更換停車場閘巴系統工程已於 2016 年 8 月 10 日完成，管理處已作出系統檢測，現時閘巴系統正常運作。同時，當各車位用戶或途人經過車場位置時，請特別留意車場閃燈及指示燈有否閃爍(見下圖)，從而得知上或下車場有否車輛經過或離開，並請留意路面情況。

如各車位業戶對閘巴系統有任何意見，請於 **2016 年 8 月 29 日前** 致電 2646 1859 與本處職員聯絡及跟進。

不便之處，敬請原諒！

碧濤花園第一期管理處
2016 年 8 月 11 日



Date : 11 August, 2016

To : All Carpark users of Pictorial Garden Phase I

NOTICE

Re: Completion of Replacement work for Long Range Carpark Control System at Carpark

Please be informed that the replacement work for Long Range Carpark Control System at carpark had been completed on 10 August, 2016. After the testing and commissioning of the above system, the result was normal operation. Meanwhile, we advise all carpark user or passers when pass through the carpark area. Please pay more attention to the road condition and the flashing lights flashing or not (see photo), so that we can know there is no vehicles pass or leave from upper or lower carpark.

Should you have any enquiries on captioned system, please inform our staff at 2646 1859 **on or before 29 August, 2016** for assist and follow up.

We apologize for any inconvenience caused.



Management Office of Pictorial Garden Phase I